



上海市实验学校国际部开放日活动邀请函

上海市实验学校为市级实验性示范性学校，上实国际部为市教委注册备案的外籍人员子女学校，主要招收符合条件的境外学生（含中国港、澳、台地区）或持有相关证明材料的国内学生。为了让幼儿园小朋友家长更真切地感受上实国际部的教育教学情况，学校特安排在 **2015/3/17 (周二)** 上午举办对幼儿园小朋友家长的开放日活动，欢迎参加。内容安排如下：

时间	班级	内容
9:30-10:00	招生说明会和咨询座谈	
10:10-10:45	教学楼 # 107	英语（外教）
	教学楼 # 102	
	教学楼 # 103	
	三渔楼 # 102	
10:55-11:30	一年级 1 班（# 107）	数学
	一年级 2 班（# 102）	语文
	一年级 3 班（# 103）	英语（中教）

备注：我们将于 3月29日 举行第二轮招生测试，您可登录上实国际部网页进行网上报名，在我们收到您孩子的报名表后，会通知并确认相关信息。

联系地址：上海市徐汇区田林 13 村 1 号（200233）

联系人：谢老师（8621-64701913） 传真：8621-64361481

E-mail: ses_admission@126.com Website: www.ses.sh.edu.cn/international

Shanghai Experimental School International Division Open House Invitation

Dear Parents,

Shanghai Experimental School (SES) is attached to Shanghai Municipal Education Commission. As many parents are interested in knowing more about the daily teaching of the International Division through visiting, our school has arranged an Open House for all the parents. The Open House is scheduled on March 17th (Tuesday), 2015. The content of this event will include attending classes, forum, campus visit, etc.

Time	Class	Content
9:30-10:00	School Introduction and Forum	
10:10-10:45	Classroom Building #107	Oral English (Foreign Teacher)
	Classroom Building #102	
	Classroom Building #103	
	Sanyu Building #102	
10:55-11:30	Class 1, Grade1(#107)	Mathematics
	Class 2, Grade1(#102)	Chinese
	Class 3, Grade1(#103)	English(Chinese Teacher)

Note: We will organize an enrollment test on March 29th. You can fill in the application form on our website. When we receive the application form, we will contact you to bring your kids to attend the enrollment test.

Contact Person: Ms. Xie (8621-64701913) Fax: 8621-64361481

E-mail: ses_admission@126.com Website: www.ses.sh.edu.cn/international

Address: No.1 the 13th Residential Quarter of Tian Lin, Shanghai (200233)